



Amendment No.1

To:	Interested Bidders
From:	UNDP Syria
Subject:	Providing of Mechanical and Electrical Spare Parts for Euphrates Hydro Power Plant
Reference:	UNDP-SYR-ITB-111-18
Date:	14 Nov. 2018

*** Revision No. 1: Descriptions and quantities were added to the items no. 1.5 & 1.6 in Lot. 1 to be the Bill of Quantities and Book of Technical Conditions read as the following:**

Lot. 1						
Provision of Mechanical Spare Parts with high priority to guarantee the sustainable operation of the currently operational units (1, 3, 7 & 8)						
توريد قطع غيار ميكانيكية ذات أولوية عالية لضمان التشغيل المستدام للوحدات التشغيلية الحالية (1 و 3 و 7 و 8)						
NO.	Description/Specifications of Goods in English	Description/Specifications of Goods in Arabic	Part Number or Type	Country of origin	Qty	Latest Delivery Date
1	Bronze Ring and its components to prevent the leakage of the axis of the turbine. It consists of two main sections made from Bronze with approximate weight of 152 Kgs. See Drawing.	حلقة برونزية ومكوناته لمنع تسرب محور التوربين وهو يتألف من قسمين رئيسيين مصنوعين من البرونز بوزن تقريبي قدره 152 كغ حسب المخطط 2106811 Γ	2106811 Γ	Russia-exclusively	1 ring	10 months

1.1	Upper white metal ring "babet" consisting of 4 sections.	حلقة بابيتية علوية تتكون من 4 أجزاء. طقم واحد حسب المخطط. B2108012.	B2108012	Russia-exclusively	1 set	10 months
1.2	Springily Ring consisting of 4 sections.	حلقة نابضية يتكون من 4 أجزاء طقم واحد حسب المخطط B2106791	B2106791	Russia-exclusively	1 set	10 months
1.3	Middle Ring consisting of 4 sections.	حلقة الوسطى تتكون من 4 أجزاء طقم واحد حسب المخطط B2106804	B2106804	Russia-exclusively	1 set	10 months
1.4	Bottom white metal ring "babet" consisting of 4 sections.	حلقة بابيتية سفلية تتكون من 4 أجزاء. طقم واحد حسب المخطط. B2107810.	B2107810	Russia-exclusively	1 set	10 months
1.5	Brush Holder: (the brush has a specific shape, and each group needs 32 brushes). without the 32 brushes.	حامل الفحمت بدون الفحمت: (الفحمة لها شكل خاص ، وكل مجموعة تحتاج إلى 32 فرشاة)	-	Russia-exclusively	1 set	10 months
1.6	Springily Ring- Axis's Springs.	حلقة نابضية – نوابض محاور	-	Russia-exclusively	1 set	10 months

And to be the price schedule of Lot. 1 read as the following:

Price Schedule

Lot. 1

Provision of Mechanical Spare Parts with high priority to guarantee the sustainable operation of the currently operational units (1, 3, 7 & 8)

توريد قطع غيار ميكانيكية ذات أولوية عالية لضمان التشغيل المستدام للوحدات التشغيلية الحالية (1 و 3 و 7 و 8)

Item #	Description in Arabic	Description in English	UOM	Qty	Unit Price	Total Price
1	Bronze Ring and its components to prevent the leakage of the axis of the turbine. It consists of two main sections made from Bronze with approximate weight of 152 Kgs. See Drawing.	حلقة برونزية ومكوناته لمنع تسرب محور التوربين وهو يتألف من قسمين رئيسيين مصنوعين من البرونز بوزن تقريبي قدره 152 كغ حسب المخطط ٢ 2106811	ring	1		
1.1	Upper white metal ring "babet" consisting of 4 sections.	حلقة بابيتية علوية تتكون من 4 أجزاء. طقم واحد حسب المخطط. B2108012	set	1		
1.2	Springily Ring consisting of 4 sections.	حلقة نابضية يتكون من 4 أجزاء طقم واحد حسب المخطط B2106791	set	1		
1.3	Middle Ring consisting of 4 sections.	حلقة الوسطى تتكون من 4 أجزاء طقم واحد حسب المخطط B2106804	set	1		



1.4	Bottom white metal ring "babet" consisting of 4 sections.	حلقة بابيتية سفلية تتكون من 4 أجزاء. طقم واحد حسب المخطط. B2107810.	set	1		
1.5	Brush Holder: (the brush has a specific shape, and each group needs 32 brushes). without the 32 brushes.	حامل الفحمات بدون الفحمات: (الفحمة لها شكل خاص ، وكل مجموعة تحتاج إلى 32 فرشاة)	set	1		
1.6	Springily Ring-Axis's Springs.	حلقة نابضية – نوابض محاور	set	1		
					FCA charges, if any	
					Bid Subtotal FCA (Incoterms 2010) (please state FCA International Airport, Sea Port, etc.):	
					Transportation/Delivery Cost	
					Bid Total DAP, off-loaded/cleared, Al Raqqa Governorate, Syria (Incoterms 2010)	
					Other Costs	
					GRAND TOTAL	